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Zápis z jednání kulturní komise dne 2. 12. 2013 

 
Přítomni: V. Drdová, J. Vlčková, Z. Suchánková, M. Krajdl, T. Šalamon, T. Novotný,  
 

Omluveni: D. Caislová, T. Ivan,  E. Uvarovová 
 

Host: Marcel Ramdam 

 

 

Program: 
 

1. Průvodcovská služba 

2. Schválení grantů na I. pololetí a dotací na rok 2014 

3. Diskuse 

 

 

 

1.   Představení průvodcovské služby 
 

Předseda komise představil Marcela Ramdama, jednoho ze tří nových a aktivních členů 

průvodcovské služby na Levém Hradci. Pan Ramdam podrobně popsal činnost průvodcovské 

služby a plány do budoucna. Informoval o doplnění propagačních materiálů např. výrobou 

turistických vizitek, které jsou v současné době turisty velice žádány nebo výrobou praktických listů 

pro školní skupiny, které následně slouží pro výuku ve školách. Informoval, že průvodcovská 

služba funguje vždy, když jsou na Levém Hradci kulturní akce nebo poutě. O víkendech 

průvodcovská služba provádí  každou celou hodinu a mimo tyto termíny podle zájmu veřejnosti a 

po předchozím telefonickém objednání.  

Průvodcovská služba v číslech: 

- 1000 návštěvníků 

- 230 platících 

- 350 se sníženým vstupným 

- 200 ve skupinách 

- 220 roztockých dětí. 

Členové komise poté diskutovali o nutnosti častějšího sekání trávy, zkultivování prostoru kolem 

Levého Hradce, možnosti vykoupení okolních pozemků apod.  

 

 

2.   Schválení grantů na I. pololetí roku 2014 

 

Pan Šalamon prohlásil, že komise by neměla projednávat nové žádosti o grant na rok 2014, pokud 

ještě neprojednala vyúčtování grantů za rok 2013.  

Citoval odst. 1 § 10 vnitřní směrnice č. 7/2011 o pravidlech poskytování finančních příspěvků 

z dotačních prostředků rozpočtu města, kde je stanoveno, že vyúčtování projednává kulturní komise 

před projednáním dalšího kola žádostí o grant či podporu. 

Předseda komise uvedl, že do RM předloží návrh na změnu směrnice.  

Při projednání žádosti o grant TJ Sokola – Miniturnaj v odbíjené, (požadují od města 7500 Kč z 

8000 Kč), pan Šalamon požadoval uvést v zápisu, že: "Podle § 6, odst. 3, písm. a) Směrnice může 

žadatel požadovat finanční účast města nejvýše do 75%. O výjimce z tohoto pravidla může 

rozhodnout Rada města... Z toho jasně vyplývá, že tento návrh vůbec nemůžeme jako kulturní 

komise projednávat.". 



2 

 

Poté členové komise hlasovali o jednotlivých žádostech o granty a dotace  (viz tabulka Granty I. 

pololetí 2014 a Dotace 2014): 

 

 
GRANTY I. pololetí  

 
2014    

 

Název grantu Žadatel 
Přiděleno 
I. pol. 
2013  

Požadavek 
2014 

Návrh 
komise 

 

Dětské výtvarné dílničky Gromusová 3000 0 0 - nežádali  

Pásmo divadelních 
představení Gromusová 3500 0 0 - nežádali  

Exkurze do V.B. ZŠ Roztoky 0 0 0 - nežádali  

Olympiáda - sportovní den ZŠ Roztoky 4000 0 0 - nežádali  

Školní ples ZŠ Roztoky 0 0 0 - nežádali  

Cestou necestou za 
hezkou pohádkou Kvítko 11000 0 0 - nežádali  

Jarní slavnost Rožálek 3500 4000 3500 pro 6 

Maškarní rejdění Rožálek 4000 4000 4000 pro 6 

Filmový klub Kvítko 4000 4000 4000 pro 6 

Roztocké turnaje mládeže 
- Roztocká smeč TJ Sokol 3000 4000 3000 pro 6 

Pochod Tříkrálová Okoř 
TOM Svišti a 
Kulíšci 5000 6000 5000 pro 6 

Miniturnaj v odbíjené TJ Sokol nežádali 8000 2000 
pro 5,   
zdržel se 1 

Roztocký babylon ZUŠ Roztoky nežádali 9000 5000 pro 6 

Kašpárkův pohádkový 
raneček Kvítko nežádali 11000 7000 pro 6 

Pohádkový les 
TOM Svišti a 
Kulíšci 12000 12000 12000 pro 6 

Velikonoční koncert Roztoč 5000 13000 5000 pro 6 

Velikonoční dílna,výstava, 
jarmark NO CČSH 11000 14000 11000 pro 6 

3. skautský ples Junák nežádali 15000 
návrh 5000 
schváleno 0 

pro 1, zdrželi se 2,  
proti 3 

Čarodějnice pro děti Uvarovová E. 12000 16000 12000 pro 6 

Marika Singers a hosté - 
rockový večer 

Marika 
Singers nežádali 20000 8000 pro 5, proti 1 

Hudební cyklus RR 2014 OS RR 14000 25000 14000 pro 6 

Setkání s dětskou knihou Roztoč 8000 28000 8000 pro 6 

Seriál kulturních pořadů RMPŽ 42000 41900 39000 pro 6 

Zahradní slavnost Roztoč 18000 43000 18000 pro 6 

Zámeček 2014 OS RR 28000 60000 28000 pro 6 

Masopust Roztoč 39000 79000 39000 
pro 5,  
zdržel se 1 

Celkem  230000 416900 232500  
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Dotace 2014     

 

Název organizace 
Přiděleno 

2013 
Požadavek 

2014 
Návrh komise  

 

Kvítko, spol. loutkařů 0 0 0 - nežádali   

Vlastivědný klub 8000 0 0 - nežádali   

SK tenis Žalov 16000 0 0 - nežádali   

TOM Orientační klub 7000 7000 7000 pro 6  

Studio mladých 10000 15000 10000 pro 5     zdržel se 1  

NO CČSH 17000 17000 17000 pro 5     zdržel se 1  

Římskokatolická farnost 13000 18000 13000 pro 5     zdržel se 1  

Roztoky - město pro život 12000 20000 12000 pro 5     zdržel se 1  

MS Hubertus 12000 20000 12000 pro 5     zdržel se 1  

TK DRACI Roztoky 20000 21000 20000 pro 6  

Taekwon - do 12000 27000 14000 pro 6  

TOM Svišti, TOM Kulíšci 33000 39000 33000 pro 6  

SPCCH (Svaz postižených) 47000 47000 47000 pro 6  

Junák 34000 55000 38000 pro 5    zdržel se 1  

Rosa,smíšený pěv.sbor 16000 75000 16000 pro 5    zdržel se 1  

MC Rožálek  38000 85000 42000 pro 6  

SK Roztoky - kopaná 118000 150000 120000 pro 5    zdržel se 1  

ROZTOČ, sdružení rodičů 118000 200000 120000 pro 5    zdržel se 1  

TJ Sokol Roztoky 118000 290000 133000 pro 5    zdržel se 1  

součet 649000 1086000 654000   

 

Členové komise se téměř u všech požadavků shodli na výši návrhu. Pouze u žadatele Marika 

Singers se pozastavili nad uvedenou částkou za pronájem sálu a také nad tím, že poskytují honorář 

sami sobě.   

Předseda komise sdělil, že ve spolupráci s paní Dědičovou upozorní všechny žadatele, aby příště 

v žádostech o grant dbali na přiměřenost předpokládané výše nájmu pronajatých prostor a 

neposkytovali honorář sami sobě. 

 

4.  Diskuse 

 

Na závěr se rozvinula diskuse ohledně propagace města, kdy paní Drdová navrhovala město více 

prezentovat při kulturních akcích pořádaných nebo podporovaných městem. Například 

prostřednictvím banneru se znakem města.  

Paní Suchánková vyjádřila názor, že dostatečnou prezentací je vystoupení osobností města nebo 

samotné místo, kde se akce koná (např. zámek). 

Paní Suchánková dále vznesla dotaz, zda by mohl začít fungovat kalendář akcí, protože se často 

stává, že se akce zbytečně překrývají.  Předseda komise sdělil, že se kalendář akcí již rozbíhá, 

ovšem ještě musí vejít ve známost zveřejněním v Odrazu č.12 a písemnou informací, kterou paní  

Dědičová rozešle všem spolkům.  

 

 


